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«Psykiske problemer øker i vårt samfunn og det 
er derfor viktig å sette fokus på dette og utvikle 

gode tjenester i kommunen.»

• Tilpasse skole og barnehage etter behov og 
 trygge miljøet.
• Jobbe for å styrke Numedal Videregående skole.  
 Skape mer samarbeid med lokale bedrifter og  
 kommunen som arbeidsgiver for å rekruttere  
 fremtidige ansatte. Gode forutsetninger for  
 lærlingeplasser. Fortsette lokal yrkesmesse.  
 Jobbe for ett bredt linjetilbud.
• Samarbeide med frivilligheten for gode møte- 
 plasser og mindre ensomhet.
• Fortsette å jobbe aktivt med «Leve hele livet». 
 Vi trenger tilrettelagte boliger for eldre.

livsLYST

•	 Utvikle	flerbrukshus	i	sentrum	som	favner	helse- 
 tjenester, idrett, kultur og sosiale møteplasser for 
 alle aldre.
• Arbeide for å etablere et variert tilbud av boliger 
 for ulike behov og aldersgrupper.
•	 Nore	og	Uvdal	har	300	fraflyttede	gårdsbruk/ 
 eiendommer. Her ønsker vi å fremme tiltak for 
 å ta eiendommene i bruk.
• At man ikke skal betale eiendomsskatt er en for- 
 utsetning for både næringsliv og innbyggere.

«Skape boLYST og bliLYST for å stoppe andelen 
av yngre som flytter ut av bygda for å sikre gode 
tjenester til innbyggerne i årene som kommer.»

boLYST



«Jobbe videre for tilrettelegging av snøscooter-
løyper og på sikt friområder. Utvikle ett sunt 
servicetilbud/næringstilbud rundt løypene.»

•	 Jobbe	med	mobildekning	og	fiber	i	hele 
 kommunen.
• Jobbe med forutsigbar veiforbindelse mellom  
 Uvdal og Tinn.
• Jobbe videre med vann og avløpssituasjonen 
 i kommunen.
• Utbedring av kommune- og fylkesveier.

utviklingsLYST

• Styrke Rødberg sentrum som et levende 
 administrasjons- og handelssentrum i Numedal.  
 Utvikle sentrum videre i tråd med Rødbergplanen.
• Benytte konsesjonskraften aktivt og langsiktig  
 for å skape muligheter for nåværende og nytt  
 næringsliv.
• Kommunen må i tråd med det grønne skiftet 
 vedta planer som gir forutsigbar utvikling.
• Vi vil støtte videre utvikling av reiselivet og 
 hyttebygging.
•	 Samle	og	styrke	utmarkssenter/fjellforvaltning 
 i vår nasjonalparkkommune.
• Skape en kultur som heier frem initativ til ut- 
 vikling og hvor det er lov «å lykkes».

«Vi vil støtte de som utvikler lokalt/ 
bearbeider produktene sine.»

arbeidsLYST



Vilhelm Håvardsrud
Jeg er født i 1964 i Tinn kommune. 
Flytta til Uvdal der jeg tok over eien-
dommen etter min tante i 1988. Jobbet 
i flere år hos Numedal Installasjon AS, 
og ble gjennom arbeidet som elektriker 
godt kjent i hele Nore og Uvdal. Nå er 
jeg selvstendig næringsdrivende med 
fisk, utmarksnæring og Fjellservice 
Uvdal AS. Har i inneværende periode 

vært leder av det kommunale motorferdselsutvalget og Viken 
Tilsynsutvalg for Hardangervidda Nasjonalpark. Dette i tillegg til 
plass i kommunestyret. 
Som politiker for høyre vil jeg arbeide videre for:
• Bærekraftig utnytting av utmarksresursene i kommunen
• Kultur, lag og foreninger
• Landbruk med heltidsbonden
• Lokal forvaltning og verdiskaping
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Stian Rye Teigen
Jeg brenner for tilrettelegging for 
lovlige snøscooterløyper, og på sikt 
frikjøringsarealer. Ser på det som 
veldig positivt for grunneiere og 
bygdefolk/ungdom, både for bolyst 
og servicenæringene.
Er også opptatt av at ideer skal få 
slippe til, og med de riktige ideene 
skal jeg ikke stå i veien politisk. 

Er stor tilhenger av flerbrukshuset og sosiale arenaer.
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Anne Lise Bergerud
Bor på Rødberg. Jeg har jobbet innen 
helse hele mitt arbeidsliv, både privat 
og statlig. Innen eldreomsorg, barn 
og prehospitalt. Etter en periode som 
varamedlem i kommunestyret, fast 
medlem i livsløp og kultur og nå leder 
i rådet for eldre og mennesker med 
funksjonsnedsettelse, ser jeg at det 
å engasjere seg gir resultater. Jeg vil 

fortsatt jobbe for at Nore og Uvdal skal være en aktiv kommune 
både for barn og eldre. Opptatt av «Leve hele livet» der det skal 
være gode muligheter for å leve hele livet på en god måte i 
kommunen. Det er også viktig å sette fokus på psykisk helse 
de neste årene, da dette er et økende behov i alle aldre.
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Nils Ole Håvardsrud
Jeg er født i 1997 og oppvokst i Uvdal. 
Jobber som elektriker hos Numedal 
Installasjon. Er med på ørretfiske i 
Langesjøen noen uker på høsten, er 
aktiv i Røde Kors lokalt og har tidligere 
vært aktiv i Bygdeungdomslaget og 4H. 
Jeg ønsker å bli mer aktiv i politikken og  
være med å jobbe for Nore og Uvdals 
utvikling fremover.
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Lars Egedahl
Jeg er den lokale kjøpmannen på 
Norefjord og driver Jokerbutikken 
sammen med min kone Gunn. 
Jeg brenner for nærmiljøet og 
spesielt for at ungdommen skal ha 
bolyst og bli i bygda. Jeg har sittet 
i kommunestyret gjennom mange 
perioder. De siste årene har jeg 
vært leder av utvalget NMK. Viktig 

at det er likhet for alle slik at alle har like muligheter. Som 
politiker for Høyre vil jeg arbeide videre for: Vi skal være en 
«Ja» kommune med god forutsigbarhet. Opptatt av å styrke 
Numedal Videregående skole. Denne er veldig viktig for 
vårt lokalsamfunn når det gjelder å beholde ungdommen i 
bygda og sørge for at våre lokale bedrifter kan utvikle seg 
videre med den rette yrkeskompetansen.
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Sølvi Toppen Larsen
Født på Gol i Hallingdal og flyttet hit i 
1989. Med mor fra Kirkebygda har jeg 
alltid hatt et forhold til Nore og Uvdal. 
Er gift og har to sønner på 23 og 25 år. 
Jeg har vært innom hotellbransjen, 
bank og regnskap de siste årene. 
Jobber på Nore Auto som regnskaps-
fører, sammen med resten av familien.

• Være med å påvirke hvilket samfunn vi skal ha i framtida
• Å styrke bolysten til de yngre slik at flest mulig bosetter seg her
• At vi må ha tilgjengelige boliger som passer forskjellige aldre
• Å styrke Rødberg med flerbrukssenter og møteplasser for alle
• Opprettholde og videreutvikle næringslivet
• Fokus på fornyelse for å møte framtida
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4 grunner til 
å stemme 
Høyre

1. Skape boLYST

2. Skape livsLYST

3. Skape arbeidsLYST

4. Skape utviklingsLYST



«– Uten de yngre dør bygdene ut!»

Jeg er 47 år, bor i Nore, er samboer og har to gutter på 
19 og 20 år. Jeg ble engasjert i politikk for 9 år siden 
og har sittet i kommunestyret snart 8 år. Har fått prøvd 
meg i forskjellige utvalg. Det er både lærerikt og 
spennende å sette seg inn i hvordan ting fungerer.
Jeg er en lokalpatriot som brenner for kommunen min 
og hvordan man kan løse fremtidsutfordringer sammen. 
I et samfunn skal det offentlige og private spille på lag.
Jeg	er	over	middels	interessert	i	hvordan	vi	skal	få	flere	
unge	til	å	bli	i	bygda	og	hvordan	vi	kan	tiltrekke	oss	flere	
til det gode liv i en distrikskommune. Første prioritet 
mener jeg er å lytte til de yngre; hva ønsker de, hvordan 
vil de bo, leve og ha hverdagen sin.
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Vi i Høyre 
ønsker at du 

har LYST til 
å stemme 

på oss


